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I udvalgsværelse II, med følgende

D A G S O R D E N  :

Affaldsplanlægning J.nr. 27-2

Carl Bro A/S v/ Søren Johnsen havde anmod
et om et møde med henblik på at få oplist
et et problemkatalog i forbindelse med 
den igangværende affaldsplanlægning.

Mødet var principielt slut, efter dette 
punkt, men følgende blev drøftet uden for
udgående dagsorden.

Søren Johnsen mødte ikke, mødet

blev udsat til den 6. juli 1989

kl. 16.00

Rødt-Grønt system J.nr. 72-5

.{.Forvaltningen har indgået aftale med fa. 
Henriksens eftf. den 28. juni 1989 ved
rørende indkøring af gamle stativer.
Nye containere skal mærkes med navn samt 
affaldstype, dette kan gøres ved klister
mærker. Gendan fremsender forslag.

jForvaltningen stillede forslag om brug af 
de gamle stativer:

• Aftalen blev godkendt.___________
Pressemeddelelse vedrørende ind

køringen udfærdiges omgående til

såvel avis som lokalradio.

Udvalget godkendte ideen, og stil

lede forslag om indhentning af
Ca. 260 nyere stativer skal anvendes i Kul
huse til Det GRØNNE System.

ca. 800 pænere stativer skal udlejes til 
Hillerød kommune for ca. kr. 56.000 i to 
år med mulighed for evt. erhvervelse til 
restværdien kr. 210,00 pr. stativ.

Resten af stativerne sorteres i en kasser
bar fraktion, antal ukendt, der bortskaffes 
til stålval seværket, og en brugbar fraktion 
hvor vognmanden i Kulhuse kan ombytte kas
serbare stativer i sit område med nyere 
stativer.

Skulle der herefter være stativer tilovers 
hensættes disse til depot på forbrændingsan
lægget til senere benyttelse.

Jobværkstedet udfører sorteringen af 
tiverne.

sta

tilbud hos et firma i Ringsted

og Horsens.

Forslaget godkendt.

Til efterretning. Det godkendes

at der arbejdes videre hermed.
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fortsættes ...



Overskydende Perstorp spande.
Idet der ikke tidligere har været en 
fuldstændig registrering af antallet 
af affaldsstativer i marken og idet der '* 
ikke tidligere har været mulighed for at 
køre med containere er der leaset for 
mange spande. Gendan har givet tilsagn 
om at være behjælpelig med at få disse 
spande afsat i de andre AFAV-kommuner, 
der ikke har overskud. Dette kan evt. 
ske ved, at der oprettes en lagerfunk
tion på AFAV. Formålet hermed er at ned
bringe omkostningerne for Jægerspris kom
mune .

Forvaltningen stillede forslag om udfær
digelse af lodsejermeddelelser, der kan 
benyttes af vognmanden, hvis reglerne 
vedrørende renovationen ikke er over
holdt .


